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Protokół Nr XV/2012 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 27 listopada 2012 roku  

w Urzędzie Gminy w Skrwilnie  

 

Sesję otworzył o godz. 10
00

 Przewodniczący Rady Gminy Henryk 

Liszewski, który przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że na 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych,  

wobec powyższego rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Obecność radnych, sołtysów i zaproszonych gości przedstawiają załączone  

do protokołu listy obecności. 

Następnie rada w obecności 14 radnych przyjęła jednogłośnie protokół  

z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad zmianę:  

z przyczyn organizacyjnych informacja dyrektorów szkół o realizacji zadań 

edukacyjnych za rok szkolny 2011/12 zostanie przesunięta na początek sesji, 

której porządek po korektach przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a/ otwarcie, 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c/ przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja dyrektorów szkół o realizacji zadań oświatowych za 2011/12 

rok. 

3. Podjęcie uchwał dotyczących podatków: 

a. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego, 

b. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 

c. w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości, 

d. w sprawie określenia wzorów formularzy na podatek  

od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny, 

e. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych  

4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy  

na 2012 r. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet dla radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym. 

7. Wystąpienie kierownika GOPS w sprawie profilaktyki przemocy  

w rodzinie. 

8. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 
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9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad 1. 

Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

 

Ad 2. 

Dyrektorzy placówek edukacyjnych: Zespołu Szkół w Skrwilnie, Szkoły 

Podstawowej w Okalewie i Skudzawach oraz Gminnego Przedszkola  

w Skrwilnie poinformowali o realizacji zadań oświatowych w roku 2011/12. 

 

Ad 3.  

Skarbnik Gminy odczytała uzasadnienie do wszystkich projektów uchwał 

związanych z podatkami. 

a. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 14 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/81/12. Uchwała stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

b. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie określenia stawek 

podatku od nieruchomości. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Przewodniczący 

odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr XV/82/12. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie zwolnień  

w podatku od nieruchomości. Nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący odczytał 

projekt uchwały. Rada w obecności 14 radnych przyjęła uchwałę Nr XV/83/12, 

która stanowi załącznik do protokołu. 

d. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie określenia wzorów 

formularzy na podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny. Nikt  

z radnych nie zabrał głosu. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Rada  

w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/84/12. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

e. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. Nikt z radnych  

nie zabrał głosu. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 

14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/85/12. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 4.  

Skarbnik Gminy odczytała uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu gminy na rok 2012. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tej 

sprawie. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Przewodniczący odczytał projekt 

uchwały. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XV/86/12. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił kwestię zmian w projekcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet dla radnych i otworzył dyskusję. 

Ponieważ nikt nie zabrał głosu, przewodniczący odczytał projekt uchwały. Rada 

w obecności 14 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę nr XV/87/12,  

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ponadto przewodniczący Rady, upoważniony przez członków Rady Gminy 

Skrwilno, zwrócił szczególną uwagę na fakt, iż przyjęta uchwała nie podwyższa 

stawek diet dla radnych, ale je obniża.   

 

Ad 6.  

Kierownik referatu świadczeń rodzinnych E. Klonowska odczytała uzasadnienie 

do projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, podczas 

której zadano kilka pytań o szczegóły tej uchwały. Przewodniczący odczytał 

projekt uchwały. Rada w obecności 14 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę 

Nr XV/88/12, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Ad 7.  

Kierownik GOPS Z. Malanowska przedstawiła zebranym informacje na temat 

profilaktyki przemocy w rodzinie, rozpoznawania jej przejawów oraz sposobów 

uzyskania pomocy. 

 

Ad 8.  

Z kolei wójt gminy Skrwilno p. D. Kolczyński złożył sprawozdanie  

z działalności między sesjami.  

Stwierdził, że bardzo niepokoi nieregularność i nieterminowość spływania 

funduszy z Urzędu Marszałkowskiego na konto Gminy, co z kolei może 

powodować trudności w płynnym regulowaniu bieżących zobowiązań 

finansowych Urzędu. 
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Najważniejszym problemem, przed którym aktualnie stoi gmina, jest 

gospodarka odpadami komunalnymi. Jej właśnie będzie poświęcone najbliższe 

posiedzenie komisji i sesja. Większość prac przygotowawczych do wdrożenia 

nowych uregulowań jest już na ukończeniu. 

Zakończono meliorację i odmulanie rzeki Skrwy. Okazuje się, że z powodu 

niskiego stanu wód rzeczka będzie wymagała spiętrzania. 

Złożone zostały wnioski o remont dróg gminnych: Przywitowo – Kotowy, Ruda 

– Baba, ul. Parkowa – ul. Leśna. Największym problemem są zadawnione 

kłopoty z prawnymi właścicielami gruntów, na których te drogi leżą. Niektóre 

po prostu nie mają właścicieli, mimo iż ich przynależność jest od dawna 

zakorzeniona w świadomości mieszkańców gminy. 

Niepokoić może również nowa regulacja prawna w zakresie użytkowania 

targowiska gminnego i handlu bydłem, która może spowodować spadek 

zainteresowania handlujących z powodu utrudnień dokumentacyjnych. 

Należy też zadbać o sensowne przeznaczenie albo umorzenie opłaty za rurę 

wodociągową w drodze powiatowej, którą pobiera Starostwo Powiatowe  

w Rypinie, nie interesując się inwestycjami gminy w tym zakresie i niemałymi 

nakładami na utrzymanie chodnika nad tą rurą.  

Aby uzyskać kolejne dofinansowanie z funduszy unijnych, konieczne jest 

ustalenie strategii na lata 2014-2020, czemu będzie poświęcone najbliższe 

spotkanie z Marszałkiem województwa 6 XII w Rypinie. 

 

Ad 9. Nie zgłoszono żadnych wolnych wniosków i zapytań. Przewodniczący 

Rady poinformował o najbliższych terminach posiedzeń komisji (30.11 i 5.12  

o godz. 10.oo) oraz sesji Rady Gminy w dniu 13 grudnia. 

 

Ad 10. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

zamknął sesję. 

 

 

 

      Protokolant       Przewodniczący Rady 

 

Danuta Watkowska           Henryk Liszewski 

 


